

Title (en)

Frame for visual communication medium, decoration or others

Title (de)

Rahmen für Halterung einer optischen Anzeige, Dekoration oder Anderem

Title (fr)

Cadre pour support de communication visuelle, décoration ou autres

Publication

EP 2709089 A2 20140319 (FR)

Application

EP 13380037 A 20130917

Priority

ES 201231436 A 20120917

Abstract (en)

The frame has external completion parts (1) defining a longitudinal groove (11) to support a bearing base of a pattern. Interior reinforcement parts (2) define another longitudinal groove to support complementary elements. Assembling units assemble axially gold-filled protuberances (31, 32), and are provided on underside of the external parts, which are encased by blocking with a pin. Mounting units (4) mount unidirectional tabs (41) on the underside of the external parts and a modeling-hook (42) on underside of the interior parts, between the parts, by pressing. The pattern is exposed by occupying one of faces of a support.

Abstract (fr)

Cadre support de communication visuelle, décoration ou autres; disposant de pièces extérieures (1) de finition, qui définissent au moins une cannelure longitudinale (11) pour soutenir la base portante du motif à exposer; des pièces intérieures (2) de renforcement, qui définissent au moins une cannelure longitudinale pour soutenir des éléments complémentaires; des moyens (3) pour assembler à la suite une ou plusieurs pièces extérieures (1); ces moyens étant des paires de protubérances (31), (32), aurifiées axialement, qui s'encastrent et sont bloquées par une goupille (33) insérée dans leurs orifices se faisant face; et de moyens (4) pour monter les pièces extérieures (1) et les pièces intérieures (2) entre elles; ces moyens (4) étant des paires d'onglets unidirectionnels (41) sur les pièces extérieures (1) et des modelages-crochet (42) sur les pièces intérieures (2), qui s'encastrent sur celles-ci par clippage.

IPC 8 full level

G09F 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP ES)

A47F 5/16 (2013.01 - ES); **E04H 1/1272** (2013.01 - ES); **G09F 1/12** (2013.01 - ES); **G09F 7/18** (2013.01 - ES); **G09F 13/00** (2013.01 - ES);
G09F 15/0006 (2013.01 - ES); **G09F 15/0012** (2013.01 - EP); **G09F 15/0018** (2013.01 - EP ES); **G09F 15/0056** (2013.01 - ES);
G09F 15/0068 (2013.01 - ES)

Cited by

CN105528963A

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2709089 A2 20140319; EP 2709089 A3 20141022; ES 2449191 A1 20140318; ES 2449191 B1 20141223; ES 2449191 B8 20181213

DOCDB simple family (application)

EP 13380037 A 20130917; ES 201231436 A 20120917